
Viherlaakson lukion opiskelija kunnan hallituksen kannanotto Viherlaakson 

lukion taidelinjan mahdolliseen lakkauttamiseen. 

Viherlaakson lukion opiskelijakunnan hallitukselta (OPKH) on pyydetty kannanottoa mahdolliseen 

Viherlaakson lukion taidelinjan lakkauttamiseen ja sen korvaamiseen taidepainotuksella. Tästä 

asiasta näkökulmansa ovat OPKH:lle esittäneet sekä rehtori että lukion kuvataiteen opettajat. 

Näiden esitysten perusteella OPKH on päätynyt seuraavaan kantaan. 

OPKH toivoo ennen kaikkea laajan kuvataiteen opetuksen säilymistä lukiossamme. Taidelinjan 

muuttaminen painotukseksi nähdään mahdollisena, mutta ensi sijassa tulisi selvittää mahdollisuutta 

säilyttää linja. Tässä mahdollisuutena voisi tarkastella ensin ilmaisutaidon irrottamista tarjottavista 

taideopinnoista ja säilyttää linja kuvataiteen ja musiikin osalta nykyisellään. Mikäli taidelinjan 

lakkauttamiseen päädytään, tulee ehdottomasti huolehtia siitä, että taiteiden laaja opiskelu 

mahdollistetaan myös jatkossa ja myös Viherlaakson koulun taiteita opiskelleiden oppilaiden on 

mahdollista jatkaa näitä opintoja myös lukiossa. 

OPKH ymmärtää lukiomme taloudellisesti haastavan tilanteen ja taidelinjan korkean kustannustason. 

Säästöjen etsiminen ei voi olla vaikuttamatta kaikkien opiskelijoiden opintoihin, joten OPKH toivoo, 

että säästöt toteutetaan mahdollisimman tasapuolisesti. Taidelinja on koettu perinteisesti kuitenkin 

laadukkaaksi ja hyväksi, joten sen ajaminen alas kevyin perustein ei ole suositeltavaa. 
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